



安大九烤三宝竹盐牙膏

9 Burned Bamboo Salt Toothpaste



安大九烤三宝竹盐牙膏的特性

- 竹盐和茶树油的超强杀菌能力能防止蛀牙，牙痛和牙龈发炎。
- 竹盐可轻易的去除牙斑，牙垢，并漂白泛黄牙齿，从而达到美白牙齿的效果。
- 茶树精油能使口气清香，预防口臭；牙膏的超强杀菌能力，也能消灭残留在口腔内的食物腐败菌，让口气恢复清新。
- 茶树精油的清新气味，能让头脑清醒，让一整天都充满活力。

CHARACTERISTICS OF ANT 9-BURN SAMBOU BAMBOO SALT TOOTHPASTE

- Bamboo salt and tea tree oil's potent anti-bacterial action can prevent tooth decay, toothache and gingivitis.
- Bamboo salt can get rid of tartars, caries easily and whitens yellowish teeth to achieve a remarkable tooth whitening effect.
- Tea tree oil can refresh the breath and prevent bad breath. The potent anti-bacterial effect of the toothpaste can kill food-decomposing bacteria remaining in the buccal cavity to ensure a refreshing breath.
- The refreshing aroma of tea tree oil can invigorate the mind and keep you vibrant all day.

UBAT GIGI GARAM BULUH SAMBOU ANT-9 BURN

- Garam buluh dan minyak pokok teh mempunyai tindakan anti-bakteria yang kuat, terutamanya untuk mencegah kerosakan gigi, kesakitan gigi dan keradangan gusi.
- Garam buluh boleh menghilangkan plak dan tartar dengan mudah serta memutihkan gigi yang kekuningan supaya kesan pemutihan gigi kelihatan lebih ketara.
- Minyak pokok teh boleh menyegarkan nafas dan mencegah nafas yang berbau. Kesan anti-bakteria yang kuat pada ubat gigi bukan saja boleh memusnahkan bakteria makanan, malah boleh menguraikan sisa makanan dalam rongga mulut supaya nafas menjadi lebih segar semula.
- Aroma minyak pokok teh yang menyegarkan boleh mencergaskan minda dan menjadikan kita rasa bertenaga untuk sepanjang hari.

